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Z á p i s n i c a    č.  1 
napísaná na zasadnutí mestského zastupiteľstva,  

konaného 16. 2. 2012 o 16.15 hod. na Mestskom úrade vo Vrbovom 

 

Prítomní:    10 poslanci a primátor mesta podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní: Mgr. R. Just – ospravedlnený 

                         

Prizvaní:    hl. kontrolórka, prednostka, vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové 

     

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva 

a určenie zapisovateľky  

2. Kontrola plnenia uznesení   

3. Dopyty a interpelácie občanov  

4. Separovaný zber – kompostéry 

5. Ponuka bezpečnostnej služby pre mesto Vrbové 

6. Ponuka firmy KOOR na dodávku tepla pre školy 

7. Dodatok č. 3 – VZN č. 4/2010 

8. Voľba prísediacich pre Okresný súd Piešťany 

9. Smernica mesta Vrbové k volebnej kampani pred voľbami do NR SR  

10. Udelenie Ceny mesta Vrbové 2012 Jozefovi Adamcovi 

11. Delegovanie zástupcov zriaďovateľa do Rady školy ZŠ na Komenského ulici 4 

12. Vyhodnotenie verejnej obchodnej súťaže – pozemok na Čerenci 

13. Správa o činnosti v oblasti sociálnej politiky za rok 2011 

14. Správa o činnosti v oblasti bytovej politiky  

15. Správa o činnosti hl. kontrolórky mesta za rok 2011 

16. Žiadosť o kúpu pozemku pod garážou 

17. Plán zasadnutí MsZ na I. polrok 2012 

18. Vymenovanie člena do komisie pre rozvoj mesta a životné prostredie 

19. Rôzne 

      – zakúpenie biolampy pre rehabilitačné stredisko 

      – majetko–právne usporiadanie nehnuteľnosti 

20. Dopyty a interpelácie poslancov 

21. Návrhy na uznesenia 

22. Záver 

 

1. Otvorenie, schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného 

predsedníctva MsZ a určenie zapisovateľky 
 

Dnešné zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta Ing. Ján 

Jánoška, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Rokovanie mestského zastupiteľstva začalo 

za prítomnosti 9 poslancov, plénum bolo uznášaniaschopné. Neskôr prišiel ešte 1 poslanec. 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda – Ing. J. Duračka, členovia – 

JUDr. Š. Kubík a P. Rakús 

prítomných: 9 

za: 9                                                 proti: 0                                     zdržal sa: 0 

          

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: PhDr. J. Miklášová a I. Spál. 

prítomných: 9                                                                                                                      

za: 9                            proti: 0                                         zdržal sa: 0 
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Za zapisovateľku bola určená Emília Beličková, pracovníčka mestského úradu. 

 

Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí a schválení: Ing. Ján Jánoška, JUDr. Mária Gajňáková 

a Dott. Mgr. Ema Maggiová. 

prítomných: 9 

za: 9                                                 proti: 0                                                     zdržal sa: 0 

 

Potom primátor predložil k schváleniu program zasadnutia uvedený na pozvánke. Navrhol 

presunúť bod 16 hneď za bod 6 a Ing. Duračka navrhol zaradiť ešte do programu ako samostatný 

bod – vytvorenie ulice na Sídlisku 9. mája. 

Hlasovalo sa o takto upravenom programe: 

prítomných: 9 

za: 9                        proti: 0                                      zdržal sa: 0 

 

2. Kontrola plnenia uznesení   
 

 Kontrolu plnenia uznesení predniesla Dott. Mgr. Ema Maggiová. Plnenie uznesení je 

súčasťou príloh tejto zápisnice. 

 

3. Dopyty a interpelácie občanov 
 

Tento bod otvoril primátor s tým, že každý má na prednesenie interpelácie 2 minúty vzhľadom na 

množstvo bodov, ktoré treba prerokovať. 

Pani Prievozníková sa spýtala, na akom základe sa Ing. Jánoška dozvedel, či firma Real Konto 

platí za komunálny odpad a ako sa k tejto informácii dostal. Bolo to medzi interpeláciami 

z predchádzajúceho zasadnutia MsZ uverejnené v Hlase Vrbového a či nebol porušený zákon. 

Ing. Jánoška jej odpovedal, že firma Real Konto nikdy za komunálny odpad neplatila. A bola to 

interpelácia Ing. Jánošku ako občana a interpelácie sa uverejňujú v Hlase Vrbového. On na to 

odpoveď dostal. A keďže zastáva funkciu primátora, nemal problém nahliadnuť do zoznamu kto 

platí a kto nie. Bol na školení a vie, že porušený zákon o ochrane osobných údajov nebol.  

•  

Ing. Kráľová povedala, že keď pred rokom odišla z funkcie, vyšla na TV Karpaty informácia o tom 

koľko zinkasovala. Chce, aby mesto zverejnilo, že nedostala nič nadštandard a že žiadne špinavosti 

nezakrývala. Vždy bojovala, aby mesto išlo čistým spôsobom. Ak by to nebolo, použije dostupné 

prostriedky, ktoré je v rámci zákona možné použiť. Chcela by vedieť, odkiaľ nastal únik, aby si to 

s tým človekom vysporiadala. 

Primátor povedal, že on s tým nemá absolútne nič. Nevidí v tom problém – vyčísli presne z čoho sa 

tá suma skladá a že tam nie je nič nadštandardné. 

 

4. Separovaný zber – kompostéry 
 

 MsZ dalo možnosť Ing. Nine Ročiakovej prezentovať svoju spoločnosť, ktorá bola 

založená s cieľom znižovať odpady. Niektorí už doma kompostujú. Kompostovanie je  

ekonomická, ekologická a legálna vec. Obce sú povinné odpad separovať. Výhodou je, že pri 

nakúpení kompostérov sa ušetria peniaze za zvoz, techniku, skládkovanie. Ak MsZ rozhodne 

o zakúpení, budú zaslané občanom dotazníky (o aký typ kompostéra majú záujem), kompostéry 

doručia, poskytnú informácie. 

 

Stanovisko ekonomickej komisie: komisia odporúča MsZ vybavenie domácností kompostérmi 

schváliť. 
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Rozprava: 

p. Rakús – či to má zmysel, keď pri tisícke domácností sa prihlási cca 50. 

Dr. Kubík – začne sa s tými 39 ľuďmi a možno sa niekto pridá, 

primátor – po všetkých rodinných domoch sa roznesú letáčiky a potom sa prijmú ďalšie postupné 

kroky. 

p. Rakús – občan si zaplatí za komunálny odpad a zakúpi si kompostér – čo bude mať z toho? 

Ing. Duračka – dá sa to poriešiť úľavou z poplatku za kom. odpad pri tvorbe VZN. 

p. Spál – bol urobený prieskum? Veď existujú aj iné firmy. 

primátor – minimálne tri ponuky budú musieť byť. 

Ing. Ročiaková – treba urobiť aspoň prvé kroky. Tá motivácia by bola pri tých úľavách a možno sa 

pridajú aj ďalší. Ich firma sa zamerala čisto len na bioodpad. 

p. Spál – či niekto v okolí má od nich tieto kompostéry, 

Ing. Ročiaková – v okolí nie, ale napr. Turzovka, Michalovce. Firma je zo Žiliny, sú zameraní viac 

na sever Slovenska. Životnosť je od 2 do 25 rokov, záleží od druhu. 

Dr. Borovský – či existuje aj množstevná zľava, 

Ing. Ročiaková – to je vecou ďalšieho rokovania. 

Ing. Duračka – vieme ktorým smerom sa budeme uberať, nebude sa teraz vyjadrovať. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  1/II/2012. 

 

5. Ponuka bezpečnostnej služby pre mesto Vrbové 
 

 S ponukou súkromnej bezpečnostnej služby prišiel na zasadnutie MsZ p. Marián Raček, 

konateľ. Vo firme Bodet&Horst pôsobia už 4 roky. Sú 24 hodín pripravení, k dispozícii. V prípade, 

ak nebude veľa poplachov vo firme, vedia ponúknuť svoje služby aj mestu. 

Stanovisko ekonomickej komisie: komisia neodporúča MsZ prijať ponuku bezpečnostnej služby 

miesto mestskej polície. Treba vypracovať serióznu koncepciu na činnosť mestskej polície.  

 

Rozprava:  

p. Bartakovič – či to má byť ako náhrada za MsP 

primátor – toto by bola  ako alternatíva MsP. 

p. Bartakovič – aké majú kompetencie? V rámci zákona nemôžu zasahovať do právnych vecí.  

p. Raček –  v prípade krádeže – ak ho chytia, odovzdajú ho na štátnu políciu. 

Mgr. Koreň – ako by zabezpečila SBS ochranu občanov, keď by zasahovali iba pri narušení 

objektov. 

p. Raček – ak sa dohodnú s mestom, môže to byť v rámci zákona bezp. služby. Cez kamery vedia 

sledovať na pulte čo sa deje. 

Ing. Hužovič – zákon im nedovolí zasahovať pokiaľ sa to netýka majetku obce. Nemôže SBS 

zasahovať pri konfliktoch susedských, zasahovať do dopravy ap. To môže len MsP. Pult centrálnej 

ochrany môže mať aj mesto, ak príjme 2 policajtov a môžu mať službu 24 hod. 

Dr. Borovský – súhlasí so stanoviskom ek. komisie – skôr skvalitniť MsP. MsP má zákonom 

stanovené, čo všetko musia robiť. 

p. Spál – ďakuje za ponuku, ktorú predniesla SBS a dáva návrh na ukončenie rozpravy. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  2/II/2012. 

 

6. Ponuka firmy KOOR na dodávku tepla pre školy 
 

 Ponuku predniesol Ing. Orlovský. Stručne popísal technológiu, všetky výhody tejto kotolne 

– zvýšený komfort v objekte, prehľad o spotrebe tepla. Čo je dôležité – nie sú potrebné financie 

z rozpočtu mesta. Po desiatich rokoch je možnosť previesť ju do majetku mesta. 
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Stanovisko ekonomickej komisie: komisia odporúča MsZ nevenovať sa nezáväzným ponukám 

firiem doručeným na mesto, ale venovať sa konkrétným potrebám a návrhom zo strany mesta. 

Uvedené platí aj pre iné ponuky. 

 

Rozprava: 

Dr. Borovský – na toto je potrebné verejné obstarávanie. Prezentácia je dobrá vec, ale na území 

Vrbového sú firmy, ktoré by do toho išli. 

Ing. Orlovský – to, čo táto firma ponúka, je služba, ktorá nezaťažuje mesto. Berú na seba riziká. Je 

to dodávka tepla do 4,5 mil. € (bez DPH), nepodlieha to verejnému obstarávaniu. 

Ing. Horská – zaujímali by ju podrobnejšie informácie. Či veci riešia komplexnejšie, napr. 

prasknutie radiátora ap. Mali by sa k tomu vyjadriť odborníci. Myšlienka je dobrá, ale treba ísť do 

hĺbky. 

Ing. Orlovský – snažia sa systém vyregulovať, dávajú snímače ap., prečisťujú a upravujú vodu. 

Ten systém sa snažia vyzdraviť. Je to komplex opatrení. Ak sa vytvorí pracovná skupina z mesta, 

nie je problém prísť  a bližšie o tomto sa porozprávať.  

Ing. Duračka – túto prezentáciu by mali urobiť niekde inde. Chce vedieť ako to všetko zrealizujú. 

Ing. Orlovský – ponúkajú nový princíp. Tu je neefektívny systém, zle spravovaný, neudržiavaný. 

Oni robia riešenia tak, aby ušetrili. 

p. Spál – v akom stave bude to zariadenie po 10. rokoch. 

Ing. Orlovský – treba si všímať celoživotné náklady. Bude profesionálna správa – prístup. 

Minimálna technologická životnosť je 15 rokov. Mesto sa rozhodne po 10. rokoch. 

primátor – firma si prešla kotolne, rokovali aj s riaditeľmi. Nech sa k tomu vyjadrí komisia. 

Dr. Borovský – aby nám niekto nevyhadzoval na oči, že tu máme firmy. Oslovme aj ich a sadneme 

si k tomu. 

p. Bartakovič navrhol v pondelok 20. febr. o 16.00 hod. stretnutie s technikmi a členmi stavebnej 

komisie. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  3/II/2012. 

 

7. Žiadosť o kúpu pozemku pod garážou 
 

 Materiál pripravila Mgr. Sitárová. Je to opätovná žiadosť. V roku 2008 si podala 

p. Hanáková žiadosť o odkúpenie pozemku pod garážou, ale z dôvodu ohrozenia bezpečnosti 

(blízky zdroj VN) bol odpredaj zamietnutý. Ak MsZ odsúhlasí odpredaj, bude potrebná obchodná 

verejná súťaž. 

Stanovisko ekonomickej komisie: komisia odporúča MsZ na predmetné pozemky vyhlásiť verejnú 

súťaž. Pomenovať to odkúpenie pozemku, nie pozemok pod garážou. 

 

Rozprava: 

Ing. Duračka – materiály sme preštudovali, vieme o čo sa jedná, treba pristúpiť k uzneseniu. 

navrhuje minimálnu cenu 16 €. 

primátor – na komisii bol návrh pomenovať to pozemky, nie pozemky pod garážou. 

p. Sabová – to preto, aby tie garáže, ak boli bez stavebného povolenia postavené, neboli týmto 

zlegalizované. 

 

Boli prečítané a prijaté uznesenia č. 4/II/2012 a č. 5/II/2012. 

 

8. Vytvorenie ulice na Sídl. 9. mája 
 

 Tento bod predniesol Ing. Duračka na žiadosť občanov, ktorí by chceli stavať v časti Sídl. 

9. mája. Táto záležitosť sa ťahá už veľmi dlho. Bolo to riešené aj v komisiách. 
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Rozprava: 

p. Spál – v minulosti boli nezrovnalosti. Mesto sa k ničomu nezaväzuje. Pokiaľ majú občania 

v pláne stavať, dajme im možnosť. 

 

Boli prečítané a prijaté uznesenia č. 6/II/2012 a č. 7/II/2012. 

 

9. Dodatok č. 3 – VZN č. 4/2010 
 

 Materiál pripravila p. Sabová, je to legislatívny predpis, je to ponížené cca o 10 %. Návrh 

bol zverejnený 1. 2. 2012. 

Stanovisko ekonomickej komisie: komisia odporúča MsZ Dodatok č. 3 – VZN č. 4/2010 schváliť. 

 

K predloženému materiálu nemal nikto žiadne pripomienky ani pozmeňujúce návrhy. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  8/II/2012. 

 

10. Voľba prísediacich pre Okresný súd Piešťany 
 

 Materiál predniesla Mgr. Sitárová na základe požiadavky Okr. súdu v Piešťanoch. Bol 

predložený zoznam kandidátov z radov občanov, ktorých v zmysle zákona navrhuje starosta obce. 

S navrhnutými kandidátmi súhlasil aj OS. 

 

K predloženému materiálu nemal nikto žiadne pripomienky ani pozmeňujúce návrhy. 

Boli prečítané a prijaté uznesenie č.9/II/2012, č.10/II/2012, č.11/II/2012, č.12/II/2012, 

č. 13/II/2012, č. 14/II/2012, č. 15/II/2012  a  č. 16/II/2012. 

 

11. Smernica mesta Vrbové k volebnej kampani pred voľbami do NR SR  
 

 Doterajšie VZN, ktoré riešili problematiku na komunálnej úrovni, sú neaktuálne kvôli 

zmenám v legislatíve a zmeneným podmienkam, preto mesto navrhuje zrušiť tieto VZN (č. 1/2002 

a č. 3/2002) a miesto nich prijať Smernicu k volebnej kampani. 

 

K predloženému materiálu nemal nikto žiadne pripomienky ani pozmeňujúce návrhy. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  17/II/2012. 

 

12. Udelenie Ceny mesta Vrbové 2012 Jozefovi Adamcovi 
 

 26. februára 2012 sa dožíva 70. narodením popredný sl. futbalový reprezentant, vrbovský 

rodák Jozef  Adamec. Komisia kultúry navrhla na svojom zasadnutí udeliť mu mestské ocenenie – 

Cenu mesta Vrbové 2012. Pri dovŕšení 70 rokov mu bude z mesta zaslané blahoželanie a bude 

spomenuté, že mu bude udelená cena. 

Stanovisko ekonomickej komisie: komisia odporúča MsZ udelenie ceny J. Adamcovi  schváliť. 

 

K predloženému materiálu nemal nikto žiadne pripomienky ani pozmeňujúce návrhy. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  18/II/2012. 

 

13. Delegovanie zástupcov zriaďovateľa do Rady školy  
 

 Keďže sa končí funkčné obdobie Rady školy ZŠ na Komenského ul., je potrebné delegovať 

zástupcov zriaďovateľa, aby rada mohla začať fungovať hneď po voľbách do tohto orgánu. 

 

K predloženému materiálu nemal nikto žiadne pripomienky ani pozmeňujúce návrhy. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  19/II/2012. 



 

 
MsZ č.1, 16.2.2012 

Strana 6 z 16 

 

 

14. Vyhodnotenie verejnej obchodnej súťaže – pozemok na Čerenci 
 

 Materiál predložila Mgr. Sitárová. Vo vyhlásenej VOS ako úspešný bol vyhodnotený návrh 

p. Dunku (bol predložený iba 1 návrh). 

Stanovisko ekonomickej komisie: komisia odporúča MsZ dlhodobý prenájom pozemku p.č. 3168 

reg. C, o rozlohe 330 m2, na dobu do 31.12.2016, za cenu nájmu 0,50 €/m2/ rok,  pre úspešného 

navrhovateľa OVS – Branislava Dunku, Myjavská 471/5, 90613 Brezová pod Bradlom, 

nar. 10. 10. 1971 schváliť. 

 

K predloženému materiálu nemal nikto žiadne pripomienky ani pozmeňujúce návrhy. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  20/II/2012. 

 

15. Správa o činnosti v oblasti sociálnej politiky za rok 2011 
 

 Správu vypracovala Mgr. Miklovičová, sociálna pracovníčka, z dôvodu informovanosti 

a prehľadu o činnosti v tejto oblasti. Poslanci mali možnosť si ju preštudovať. Nemali k nej žiadne 

pripomienky. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 21/II/2012. 

 

16. Správa o činnosti v oblasti bytovej politiky  
 

 Správu vypracovali Mgr. Sitárová a p. Haršániová. Takisto si ju poslanci mohli vopred 

preštudovať. Nemali k nej žiadne pripomienky. 

Stanovisko ekonomickej komisie: komisia odporúča správu zobrať na vedomie. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  22/II/2012. 

 

17. Správa o činnosti hl. kontrolórky mesta za rok 2011 
 

 Zo zákona vyplýva hl. kontrolórovi správu o činnosti predložiť na rokovanie MsZ. Poslanci 

mali materiál daný k dispozícii ešte pred zasadnutím. 

 

Rozprava: 

Mgr. Šandrik – pohľadávky po zomrelých, či boli nemajetní, 

Dr. Gajňáková – ak mali majetok – boli v dedičskom konaní uplatnené. Dvaja boli nemajetní – 

bolo to odpísané z pohľadávok. 

Mgr. Koreň – MFK čerpal odmenu ml. žiakov v r. 2011, pričom vtedy družstvo ml. žiakov nebolo. 

Zmluva bola na Ivana Balcíra a on o tom absolútne nič nevedel. Ako tréner to nečerpal.  

primátor – bolo to tak vydokladované a to už hl. kontrolórka neovplyvní. 

p. Spál – bolo by seriózne, keby boli prišli, že družstvo zaniklo a peniaze sa mohli použiť na iný 

účel. 

primátor – bolo by treba urobiť zmenu v tých orgánoch. 

Mgr. Šandrik – zmluvy s CBA – zle vypočítaná suma, 

Dr. Gajňáková – bolo to dané do poriadku, aj doplatené. Bol novelizovaný zákon o nebytových 

priestoroch. Keď bude mať Ing. Koreňová priestor, bude sa tomu venovať. U p. Kurtiševika bola 

daná žaloba na vypratanie priestoru – nebola s ním uzatvorená nájomná zmluva. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  23/II/2012. 
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18. Plán zasadnutí MsZ na I. polrok 2012 
 

 Vždy polročne sa predkladá MsZ k schváleniu plán zasadnutí MsZ. Poslanci k nemu 

zásadné pripomienky nemali. Ing. Duračka navrhol dať interpelácie občanov na koniec z toho 

dôvodu, že tá najproduktívnejšia doba sa nevenuje dôležitým rozhodnutiam. Ale na návrh 

primátora poslanci nechali tento bod na začiatku rokovaní s tým, že bude určený časový limit. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  24/II/2012. 

 

19. Vymenovanie člena do komisie pre rozvoj mesta a životné prostredie 
 

  Vzhľadom na to, že p. Babiarová, ako zapisovateľka stavebnej komisie, je dlhodobo 

práceneschopná, bolo potrebné vymenovať nového člena tejto komisie – pracovníka MsÚ. 

Primátor navrhol za nového člena Ing. Galu, pracovníka ÚRaŽP na MsÚ. 

K tomuto návrhu nemal nikto pripomienky. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  25/II/2012.  

 

20. Rôzne 
      

• Zakúpenie biolampy pre rehabilitačné stredisko 

 

  Od MUDr. Rišku, primára FRO, prišla žiadosť na zakúpenie biolampy pre rehabilitačné 

stredisko vo Vrbovom, pretože tá, ktorú doteraz používali, sa pokazila. Nová lampa značky Zepter 

stojí 1 257 €. 

 

Rozprava: 

Dr. Borovský – využívajú to naši občania, je to potrebné. Ale možno by stálo za to, osloviť aj 

okolité obce, aby na ňu prispeli, veď aj ich občania ju využívajú. Okrem Prašníka v minulosti 

neprispeli žiadne obce. 

Mgr. Šandrik – bol by potrebný prieskum výrobku podobnej značky. 

Mgr. koreň – dať im príspevok a nech si výrobok zoženú. 

Dr. Borovský – všetky tie prístroje zakúpilo mesto. A my sme radi, že p. Holičovú nemocnica 

platí. Bola to taká dohoda. 

Mgr. Šandrik – zakúpiť to do majetku obce, aj z hľadiska účtovníctva by to bolo výhodnejšie. 

Ing. Horská – nechápe celkom tento vzťah, lebo občania si platia poistné. 

Mgr. Koreň – od 1. 12. 2011 platí zákon, podľa ktorého treba hlásiť na MZ SR, že majetok mesta 

je poskytovaný zdravotníckemu zariadeniu. 

p. Rakús – informovať Dr. Rišku, že máme nové informácie. 

Mgr. Koreň – možno by bolo dobré podpísať nájomné zmluvy. 

Ing. Horská – treba to preveriť a potom to zaradiť. 

Mgr. Koreň bol ochotný toto preveriť. 

p. Rakús – po preverení to predložiť na zasadnutie MsZ. 

Poslanci s týmto návrhom súhlasili. 

 

• Majetko–právne usporiadanie nehnuteľnosti 

 

  Tento bod otvoril primátor. Mesto odkúpilo od odborárov dom kultúry. ObÚ  Piešťany 

chce, aby mesto odkúpilo aj pozemok, príp. platil nájom  od 24. 11. 2011. Ako štatutár prezentuje 

návrh – trvá na podaní žaloby na súd. 

Stanovisko ekonomickej komisie: komisia nevedela podrobnosti rokovania, preto necháva 

rozhodnúť MsZ. 
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Rozprava: 

primátor – podľa zmluvy to dal MsNV do užívania Odb. zväzu pri Trikote. 

Mgr. Šandrik – dať určovaciu žalobu, ak sú tam dôvody. Na LV je zapísaný štát v správe Obv. 

úradu. Vlastník je SR a my musíme platiť nájomné. Ak to chceme dostať do majetku mesta 

a chceme využiť na rekonštrukciu financie z európskych fondov, chýba nám ideová štúdia – urobiť 

nejakú verejnú súťaž. Ak pozemok nebude v majetku mesta, tie fondy nebudeme môcť čerpať. 

VÚB možno nebude mať námietky, ak sa zmení uznesenie a budeme čerpať prostriedky aj na kúpu 

pozemku. Myslím si, že to treba odkúpiť a ak bude možnosť získať ten pozemok späť, budeme od 

štátu žiadať financie. 

primátor – ak nám ten pozemok chcú predať, nech je čistý a postaví sa nová budova. Táto je 

v dezolátnom stave. 

Ing. Duračka – bol návrh kúpiť to a potom rozmýšľať čo ďalej. 

primátor – ak mesto kúpi pozemok, mesto ide do nútenej správy. Mesto má záujem o majetkovo–

právne vysporiadanie. 

Dr. Borovský – hriech bol, keď sa to kúpilo. Bol som proti, a ak, tak za 1 €. Som za to, zobrať to 

do prenájmu. 

primátor – prenájom nie je možný, mohol byť len na 5 rokov a tá doba už uplynula. A oni nevedia 

čo s tým. Požiadať MF SR o dotáciu na pozemok pod domom kultúry, že by to bolo použité na 

verejno – prospešné účely. 

Dr. Kubík – ak by sa mesto zbavilo nejakého majetku, napr. domu služieb? 

primátor – budovu buď do nájmu alebo predať. Ale je problém s Mikudíkovcom. Pozemok je 

mestský ale dom je v majetku mesta len v 3/7. 

Dr. Borovský – to 1 € sa mu nezdá – navrhuje cenu rokovaním. Pokiaľ to bude na ver.-prospešnú 

činnosť, možno by sa dostalo na polovicu ceny (porovnal to s kúpou DDaDSS). 

primátor – im ide o stanovisko. Pokiaľ by bola výzva na takéto zariadenie, mohli by sme na ten 

úver ísť, ale nie je to isté, či nejaké výzvy vyjdú. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  26/II/2012. 

 

• Informácie 

 

Ing. Hužovič informoval poslancov o predloženej ponuke na kameru na dom kultúry v sume 

795,50 €. 

•  

Primátor informoval o poľskej spoločnosti, ktorá prišla s ponukou na kontajnery na šatstvo. Teraz 

ponúkli takéto kontajnery aj z Bratislavy. Jednalo by sa o 3 kontajnery. Určili by sa miesta, kam by 

sa osadili. 

 

21. Dopyty a interpelácie poslancov 
 

Dr. Borovský – Piešťany idú so Združením Pod Bradlom – či Vrbové nemá záujem do toho 

vstúpiť. Do 31. 3. 2012 musia byť zaregistrovaní, aby mohli čerpať fin. prostriedky. 

primátor – v št. rozpočte nie sú na ten cestovný ruch prostriedky vyčlenené. 

•  

Ing. Horská – volal riaditeľ I. ZŠ Ing. Tomčík – prebehlo reklamačné konanie. Chce vedieť, či bola 

podaná žaloba. 

primátor – z pohľadu stavebného boli podpísané reklamácie a pravdepodobne pôjde žaloba. 

Mgr. Sitárová – išla výzva na odstránenie vád. Sľúbili, že to odstránia. Tak povedal Ing. Galo. Boli 

to pozrieť a je to v riešení. 

•  
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p. Bartakovič – chce len informovať, že Dr. Musil sa chce zastaviť na MsÚ a ponúknuť 

spoluprácu. 

•  

Mgr. Koreň – ľudia sa pýtali, že či bude vo Vrbovom mini Tesco–market. 

primátor – do r. 2014 je uzavretá zmluva s CBA. Výhľadovo prebiehajú rokovania s mini Tesco. 

•  

Mgr. Koreň – či sa už robí na projekte na opravu tej strechy na dome kultúry. 

primátor – tam treba vyhlásiť verejnú obchodnú súťaž. Od toho je MsZ. 

Mgr. Koreň – MsZ rozhoduje o pripravených veciach. Nebudú tu suplovať prácu pracovníkov 

MsÚ. Chce vedieť, či v tomto stavebný úrad niečo robí. A chce tú informáciu od primátora. 

primátor – MsÚ vykonáva to, čo pripraví MsZ. MsZ má odborné komisie, ktoré toto pripravia. 

Mgr. Koreň – pracovníci MsÚ to pripravia a MsZ to odsúhlasí. 

primátor – bola tu komisia na to zriadená. 

Mgr. Koreň – kto vypracuje verejnú obchodnú súťaž na projektovú dokumentáciu na opravu domu 

kultúry? 

p. Sabová – nestálo by za to, zavolať Ing. Csenkyho ako statika? 

primátor – a odkiaľ zoberieme peniaze na statika? 

Mgr. Koreň – statik by mal rozhodnúť, či to zbúrať alebo čo ďalej. 

p. Spál – treba osloviť zamestnankyňu na verejné obstarávanie. 

•  

Dr. Borovský – robil všetky kroky proti tomu, aby gymnázium išlo do SOU. Žeby našli spoločný 

termín u predsedu TTSK, a aby gymnázium zostalo tam kde je a bola aj telocvičňa. 

primátor – od riaditeľa gymnázia má informácie, že je záujem o bilingválne gymnázium. A aby 

tam bola zakomponovaná zriaďovateľská pôsobnosť mesta. 

•  

p. Spál – rodičia detí mali požiadavku, aby počas jarných prázdnin (pokiaľ bude sneh) bola 

uzatvorená pre autá ulica Cintorínska a Súkennícka. 

primátor – požiadame MsP, aby to skontrolovala počas služby. 

Mgr. Koreň – vyhlásiť to aj v mestskom rozhlase. 

•  

Dr. Miklášová – na Nám. J. Emanuela je otvorená vodovodná šachta. Chodia tam aj deti aj 

psíčkari. 

primátor – oslovíme p. Záhorca. 

p. Spál – nech príde do Brukosu a urobíme to. 

•  

Dr. Miklášová – studňa v kúrii – prepadajú sa odpadky. Je z toho smetisko. Dať tam sitá vyššie 

a hustejšie. A dať to vyčistiť. 

primátor – poriešime to. 

•  

 p. Bartakovič – panelová cesta na Sídl. 9. mája sa prevaľuje. Zasypať to štrkom – podvihnúť 

a vyrovnať. 

•  

Mgr. Šandrik – zasielanie materiálov k rokovaniu MsZ v elektronickej forme. 

p. Beličková – pošlem poslancom meil, aby mi potvrdili, akým spôsobom si želajú zasielať 

materiály. 

•  

primátor – dostal list od Mgr. Jany Pavlovičovej, má požiadavku na detské ihrisko. 

Mgr. Koreň – lokalita v bývalých detských jasliach je dobrá. Založiť obč. združenie v rámci mesta 

s požiadavkou 2 % dane na krajšie ihrisko. Určite by rodičia prispeli. 

primátor – návrh je dobrý, ale prišlo by to do úvahy na konci volebného obdobia. Možno urobiť 

zbierku. 

Ing. Horská – vyčistiť to, len prijať uznesenie, že to bude vyčlenené pre detské ihrisko. 
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•  

primátor – p. Alexandra Barošková poslala list na mesto, poďakovala za príhovor  a za účasť na 

poslednej rozlúčke s jej manželom Ing. Slavojom Baroškom. 

 

22.  Návrhy na uznesenia 
Uznesenie č. 1/II/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

informácie o separácii a spracovaní bioodpadu v meste Vrbové 

 

Uznesenie č. 2/II/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

informáciu o ponuke bezpečnostnej služby pre mesto Vrbové. 

 

Uznesenie č. 3/II/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

ponuku na dodávku tepla pre základné školy vo Vrbovom 

 

Uznesenie č. 4/II/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

odpredaj časti nehnuteľnosti v k. ú. Vrbové z pozemku reg. C p.č. 2516/1 vo vlastníctve mesta 

Vrbové, vedenom na LV 1900 na Katastrálnom úrade Trnava – Správa katastra Piešťany, 

v celkovej výmere cca 36 m2, t.j. 2x cca 18 m2  formou obchodnej verejnej súťaže za minimálnu 

cenu 16 €/m2. 

 

prítomní: 9 

za: 8       proti: 0    zdržali sa: 1 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka,     I. Spál 

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík, 

Dr. J. Miklášová, P. Rakús 

 

Uznesenie č. 5/II/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

podmienky obchodnej verejnej súťaže na odpredaj časti nehnuteľnosti z pozemku reg. C p.č. 

2516/1 vo vlastníctve mesta Vrbové, k. ú. Vrbové, vedenom na LV 1900 na Katastrálnom úrade 

Trnava – Správa katastra Piešťany, v zastavanom území mesta Vrbové vo výmere cca 36 m2, t.j. 2x 

cca 18 m2  bez pripomienok. 

 

prítomní: 8 

za: 8       proti: 0    zdržali sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka,      

Ing. N. Horská, Dr. Š. Kubík, 

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál 
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Uznesenie č. 6/II/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

zámenu časti pozemku z parcely č. 2202/1 vedenej podľa LV 1900 na Mesto Vrbové podľa 

schválenej záväznej časti územného plánu mesta Vrbové na verejnoprospešnú stavbu – miestnu 

komunikáciu a IS v šírke 12 m, ktorá sa vytvorí z pozemkov parc. č. 2320 a parc. č. 2321 terajších 

vlastníkov vedených podľa LV 1671, 2859 (Igor Klimek, Viera Klimeková) z dôvodu navrhovanej 

IBV Sídlisko 9. mája Vrbové.  

 

prítomní: 10 

za: 9       proti: 0   zdržali sa: 1 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka,    Mgr. M. Šandrik 

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík, 

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál 

 

Uznesenie č. 7/II/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

odkúpenie pozemkov na verejnoprospešnú stavbu – miestnu komunikáciu a inžinierske siete 

v šírke 12 m od terajších vlastníkov z dôvodu navrhovanej IBV rodinných domov, Sídlisko 9. mája 

Vrbové za cenu 1 € (cena celého pozemku pod miestnu komunikáciu podľa jednotlivého 

geometrického plánu). 

 

prítomní: 10 

za: 9       proti: 0   zdržali sa: 1 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka,    Mgr. M. Šandrik 

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík, 

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál 

 

Uznesenie č. 8/II/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

dodatok č. 3 k prílohe č. 1 a k prílohe č. 2 všeobecne záväzného nariadenia č. 4/2010. 

 

prítomní: 8 

za: 8       proti: 0   zdržali sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská,  

Mgr. J. Koreň, Dr. J. Miklášová, P. Rakús,  

I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

Uznesenie č. 9/II/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– volí – 

do funkcie prísediaceho pre Okresný súd v Piešťanoch Jozefa Drinku, nar. 21. 5. 1949, bytom Ul. 

gen. M. R. Štefánika 208/3, Vrbové. 

 

prítomní: 9 

za: 9       proti: 0   zdržali sa: 0 



 

 
MsZ č.1, 16.2.2012 

Strana 12 z 16 

 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka,  

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň, Dr. J. Miklášová,  

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

Uznesenie č. 10/II/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– volí – 

do funkcie prísediaceho pre Okresný súd v Piešťanoch Ľudmilu Juríčkovú, nar. 25. 9. 1943, bytom 

Ul. SNP 288/10, Vrbové. 

 

prítomní: 9 

za: 9       proti: 0   zdržali sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka,  

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň, Dr. J. Miklášová,  

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

Uznesenie č. 11/II/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– volí – 

do funkcie prísediaceho pre Okresný súd v Piešťanoch Evu Lechnerovú, nar. 8. 2. 1944, bytom 

Sídl. 9. mája 317/5, Vrbové. 

 

prítomní: 9 

za: 9       proti: 0   zdržali sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka,  

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň, Dr. J. Miklášová,  

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

Uznesenie č. 12/II/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– volí – 

do funkcie prísediaceho pre Okresný súd v Piešťanoch Máriu Šlaukovú, nar. 2. 12. 1956, bytom 

Ul. SNP 288/10, Vrbové. 

 

prítomní: 9 

za: 7       proti: 0   zdržali sa: 2 

R. Bartakovič, Ing. J. Duračka,       Dr. I. Borovský, 

Mgr. J. Koreň, Dr. J. Miklášová,       Ing. N. Horská, 

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

 

Uznesenie č. 13/II/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– volí – 

do funkcie prísediaceho pre Okresný súd v Piešťanoch Mgr. Evu Justovú, nar. 1. 11. 1950, bytom 

Sídl. 9. mája 318/3, Vrbové. 

 

prítomní: 9 

za: 9       proti: 0   zdržali sa: 0 
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R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka,  

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň, Dr. J. Miklášová,  

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

Uznesenie č. 14/II/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– volí – 

do funkcie prísediaceho pre Okresný súd v Piešťanoch Ing. Mariána Kellera, nar. 15. 8. 1944, 

bytom Ul. Fr. Kráľa 1100/61, Vrbové. 

 

prítomní: 9 

za: 9       proti: 0   zdržali sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka,  

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň, Dr. J. Miklášová,  

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

Uznesenie č. 15/II/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– volí – 

do funkcie prísediaceho pre Okresný súd v Piešťanoch Dipl. Ing. Drahomíra Zeteka, 

nar. 3. 8. 1944, bytom Ul. 6. apríla 360/18, Vrbové. 

 

prítomní: 9 

za: 9       proti: 0   zdržali sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka,  

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň, Dr. J. Miklášová,  

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

Uznesenie č. 16/II/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– ruší – 

VZN č. 1/2002 a  o vymedzení miesta na vylepovanie volebných plagátov politických subjektov vo 

volebnej kampani a VZN č. 3/2002 o vymedzení miesta na vylepovanie volebných plagátov 

politických subjektov a nezávislých kandidátov vo volebnej kampani. 

 

prítomní: 9 

za: 9       proti: 0   zdržali sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka,  

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň, Dr. J. Miklášová,  

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

 

Uznesenie č. 17/II/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

Smernicu mesta Vrbové k volebnej kampani pred voľbami do NR SR dňa 10. marca 2012 na 

území Vrbového. 
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Uznesenie č. 18/II/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

na návrh komisie kultúry, športu, mládeže a vzdelávania MsZ udelenie Ceny mesta Vrbové 2012 

poprednému slovenskému futbalovému reprezentantovi, vrbovskému rodákovi Jozefovi Adamcovi 

pri príležitosti životného jubilea. 

 

prítomní: 9 

za: 9       proti: 0   zdržali sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka,  

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň, Dr. J. Miklášová,  

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

Uznesenie č. 19/II/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– deleguje – 

1. Mgr. René Justa 

2. PaedDr. Patrika Kýšku 

3. JUDr. Máriu Gajňákovú 

4. Mgr. Martinu Jobusovú 

za zástupcov zriaďovateľa do Rady školy Základnej školy na Komenského ulici 1120/2 

vo Vrbovom. 

 

prítomní: 9 

za: 9       proti: 0   zdržali sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka,  

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň, Dr. J. Miklášová,  

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

Uznesenie č. 20/II/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

výsledok obchodnej verejnej súťaže na uzatvorenie zmluvy na dlhodobý prenájom na dobu do 31. 

12. 2016 časti pozemku p.č. 3168 reg. C, ostatná plocha, v kat. území Vrbové, vedenom na LV 

1900 vo vlastníctve mesta Vrbové o rozlohe 330 m2  s úspešným navrhovateľom OVS – Branislav 

Dunka, Myjavská 471/5, 906 13 Brezová pod Bradlom, nar. 10. 10. 1971. Cena nájmu je 0,50 

€/m2/rok. 

 

prítomní: 9 

za: 9       proti: 0   zdržali sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka,  

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň, Dr. J. Miklášová,  

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

Uznesenie č. 21/II/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

Správu o činnosti v oblasti sociálnej politiky za rok 2011. 
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Uznesenie č. 22/II/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

Správu o činnosti v oblasti bytovej politiky. 

 

Uznesenie č. 23/II/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

Správu o činnosti hlavnej kontrolórky mesta za rok 2011. 

 

Uznesenie č. 24/II/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

Plán zasadnutí MsZ v I. polroku 2012. 

 

prítomní: 10 

za: 10       proti: 0   zdržali sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka,  

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň,  

Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová,  

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

Uznesenie č. 25/II/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– menuje – 

Ing. Romana Galu, pracovníka MsÚ, za člena komisie pre rozvoj mesta a životné prostredie. 

 

prítomní: 10 

za: 9          proti: 1  zdržali sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka,     I. Spál, 

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík,  

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, Mgr. M. Šandrik 

 

Uznesenie č. 26/II/2012 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

uzatvorenie zmluvy o prevode pozemku p.č. 2567 v k.ú. Vrbové vo vlastníctve štátu zastavaného 

stavbou vo vlastníctve mesta Vrbové – závodný klub, o výmere 3 957 m2. Podmienky budú 

predmetom rokovania s OÚ Piešťany z dôvodu využívania pozemku na verejnoprospešné účely. 

 

prítomní: 10 

za: 10       proti: 0   zdržali sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka,  

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň,  

Dr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová,  

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 
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23. Záver 
 

Po prerokovaní bodov schválených v programe a prijatí uznesení poďakoval primátor  

prítomným za účasť a ukončil o 21.50 hod. zasadnutie. 

 

Vo Vrbovom, 23. februára 2012 

 

 

Zapísala: Beličková 

 

 

..................................................     .................................................. 

 Dott. Mgr. Ema Maggiová                    Ing. Ján Jánoška 

      prednostka MsÚ      primátor mesta 

                        v.r.                                                                                      v.r. 

  

 

 

               

Overovatelia zápisnice: 

 

1.   PhDr. Jana Miklášová, v.r.  ................................................. 

 

2.   Igor Spál, v.r.    ................................................. 


